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Zápis ze schůze výboru OS konané dne 10. 9. 2020 v Lažanech  
 
Přítomni: 

Výbor OS CHPH Pardubice: Tomáš Bouška, Pavel Horníček, Jan Filipi, Zdeněk Málek, Milan Dubec 

Revizní komise: Luděk Hruška, Jan Pokorný, Jan Janecký 
 

1. Zhodnocení sezóny starých holubů 2020 

 s ohledem na pozdní zahájení sezóny (COVID-19) v upravené podobě (jen 4 DT) lze 
sezónu hodnotit kladně 

 startovní komise se v maximální míře snažila vyhnout konání závodů v nevhodném 

počasí, což vedlo k některým posunům termínů závodů 

 v dopravě byly realizovány dohodnuté investice (nákup jednotného typu papíru do boxu, 
samostatné napájení ventilace, opravy boxů) 

 vydávání výsledků – problémy se včasným zasíláním podkladů od některých MS/ZO, 

průběžně řešeno výcvikářem J. Filipim, pro rok 2021 zvážit lepší možnosti zajišťující 

rychlejší zpracování výsledků 

 kooperace realizovány především ve sportovní oblasti, v oblasti dopravy byla spolupráce 
s OS Východočeská minimalizována 

 velmi kladně hodnocena úroveň přepravy našimi prostředky na ZZ Knokke – Damme 

 průběžné čistění přepravních prostředků před kooperačními závody a dále před sezónou 

holoubat provedeno včetně pořízení dokumentace 

 videozáznamy ze startů byly průběžně pořizovány a nahrávány na web OS, kde jsou k 
dispozici 

 

2. Stav úhrad vyúčtování č.1/2020 
I přes urgence nebyly dosud obdrženy platby od MS/ZO Holice a Proseč. 

 
3. Řešení přestupků vůči ZŘ 

Výbor projednal řešení dvou konfliktních situací vzniklých v průběhu závodní sezóny. V sezóně 
starých holubů spornou situaci mezi chovatelem J. Dvořákem a vedoucím ZS V. Novotným v MS 

Přelouč. Po seznámení se s vyjádřeními obou stran výbor OS konstatuje, že došlo k odchylce od 

některých standardních postupů daných ZŘ a doporučuje v příští sezóně věnovat větší pozornost 
všem prováděným rutinním činnostem v ZS. Druhá situace vznikla v ZO Svítkov při závodech 

holoubat a i zde výbor OS přijal jednoznačné doporučení věnovat max. pozornost dodržování ZŘ. 
V obou případech bude zlepšení stavu v příštím roce zajištěno cílenou kontrolní činností. 

 

4. Uzavření výsledků sezóny 2020 
Výcvikář J. Filipi provede po posledních závodech holoubat závěrečné úpravy výsledků, eventuální 

potřeby oprav komunikovat přes jeho osobu. Písemné vydání ročenek bude zajištěno jako 
každoročně, přihlášky počtu kusů za jednotlivé spolky je třeba hlásit T. Bouškovi do 10.10. 2020, 

předběžná cena 100 Kč/kus. 

 
5. Stav kontrolní činnosti 

Jan Pokorný informoval o bilanci obdržených hlášení z provedených kontrol. Všechny MS/ZO 
splnily min. předepsaný počet kontrol, protokoly zašle J. Pokorný k rukám výcvikáře ČS p. 

Husáka. 



6. Volba předsedy revizní komise 

S odkazem na předchozí zápisy z jednání výboru OS a dále na zápis ze schůze ŘV ČS ze dne 10.7. 
2020 bude třeba dokončit volbu předsedy RK z jediného kandidáta v osobě J. Pokorného. 

S ohledem na aktuální situaci výbor OS rozhodl o provedení volby formou písemné komunikace 
prostřednictvím el. pošty. Podklady připraví T. Bouška. 

 

7. Rozdělení funkcí ve výboru OS 
S odkazem na zápis ze schůze ŘV ČS ze dne 10.7. 2020 došlo k přerozdělení funkcí ve výboru OS 

do nové podoby: 
Bouška Tomáš  předseda 

Málek Zdeněk  místopředseda 

Horníček Pavel  pokladník 
Dubec Milan  tajemník 

Filipi Jan  člen výboru – výcvikář 
 

8. Stav jednání o možném odkupu pozemku v Přelouči 
Předseda OS informoval o aktuálním stavu. Došlo k vytvoření geometrického plánu dle potřeb OS 

a bylo zadáno zpracování cenového odhadu. 

 
9. Výstavní sezóna 2020 

Výbor OS žádá MS/ZO, které mají zájem uspořádat oblastní výstavu OS, aby v termínu do 17.10. 
2020 zaslaly svoje přihlášky k rukám T. Boušky. 

 

10. Revize boxů v MS 
Výbor OS žádá chovatele jednotlivých spolků, aby v termínu do 30.10. 2020 nahlásili T. Bouškovi 

počty boxů v jednotlivých ZS nutných k opravě včetně popisu poškození = potřebné opravy. 
 

11. Oblastní konference 
Předpokládaný termín podzimní konference je počátkem listopadu, nicméně konečný termín je 

odvislý od dalšího vývoje koronavirové epidemie a s tím spojených omezení. Stejným způsobem 

bude posouzen ve spolupráci s kooperujícími OS také termín uspořádání slavnostního 
vyhodnocení MDTVč 2020. 

 
12. Návrh na rozdělení finančního příspěvku od ČMS 

S odkazem na usnesení celostátní konference ze dne 16.2. 2019 a následně zemské konference 

ze dne 30.11. 2019 o převodu souhrnné částky na jednotlivé oblastní spolky dle klíče 500 Kč na 
evidovaného člena podle stavu k 1.1.2018, navrhuje výbor OS tuto částku dále poukázat 

jednotlivým místním spolkům dle uvedeného pravidla. Další využití těchto prostředků by bylo na 
rozhodnutí každého MS. Tento návrh bude předložen delegátům oblastní konference. 

 

13. Návrh letového plánu 2021 
Po diskuzi výbor OS předkládá svůj návrh letového plánu 2021, který vychází z dlouhodobých 

principů uplatňovaných při sestavování plánu v OS Pardubice a při respektování aktuálně 
známých skutečností vzešlých ze sezóny 2020. Individuálně byla diskutována také možnost 

výrazně upravit zavedený model Generálního mistrovství, ale bez konkrétního závěru. 
 

Tomáš Bouška 

Předseda OS CHPH Pardubice 
 

Příloha: Výborový návrh letového plánu 2021  
 

Schválil: 30.9. 2020 


